
Podnet  č. 105/2021   
 

 

21. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 20. 09. 2021 

 

 

Ing. Biž: 

Podnet mám ešte na technické služby, resp. na správu cintorína, či by nebolo vhodné zakúpiť 

aj pracovné odevy pre tých pracovníkov na cintoríne, aby dôstojne tam v tých pracovných 

odevoch vykonávali svoju prácu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme za podnet. Čo sa týka ošatenia alebo nejakých uniforiem, poprosím riešiť správu 

cintorína vo svojej kompetencii.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

- Technické služby mesta Trebišov 

 


